

Credits in National Taiwan Normal University

本校於 110 學年度以前，每學期上課 18 週，自 111 學年度起，每學期上課 16 週；依本校學則第十六條，各科學分之計算，以每學期每週上課一小時為一學分，實習或實驗二或三小時為一學分。依本校學生境外修習課程實施辦法第 9 條規定，若出國修習之學校係採歐洲學分互認體系(ECTS)，原則以 2ECTS 等同 1 學分。

The university has adopted the 18-week semester system before fall 2022. However, it has been replaced with the 16-week semester system after fall 2022.

According to National Taiwan Normal University Academic Regulation Article 16: “Courses are one (1) credit for every hour of lecture per week; internships or laboratory courses are one (1) credit for every two (2) to three (3) hours of lectures per week.”

According to National Taiwan Normal University Overseas Study Implementation Regulation Article 9:

“If the school in which the student studies overseas uses the European Credit Transfer and Accumulation System (ECTS), in general, two (2) ECTS shall equal one (1) credit.”

◎ 本校學則連結(Link)：

For National Taiwan Normal University Academic Regulation, please click on the link below:

https://www.aa.ntnu.edu.tw/xhr/announcements/file/64127ebc843f751ab2f2a25a/%E5%AD%B8%E5%89%87_%E8%8B%B1%E6%96%87%E5%85%AC%E5%91%8A%E7%89%8811203.pdf

◎ 本校學生境外修習課程實施辦法連結(Link)：

For National Taiwan Normal University Overseas Study Implementation Regulation, please click on the link below:

<https://www.aa.ntnu.edu.tw/xhr/announcements/file/636c8681843f75649a4f4dad/download.pdf>